



**LESTER 鄭永佳**  
**CHANG**  
NYS ASSEMBLYMAN

## Fighting for Better Schools, Stronger Futures

Assemblyman Lester Chang is a strong supporter of education, committed to preparing students for meaningful careers and long term success.

為更好的學校與更強大的未來而戰 州眾議員鄭永佳 (Lester Chang) 是教育的堅定支持者，致力於讓學生為有意義的職業生涯和長期成功做好準備。

New York State Assembly  
Albany, NY 12248

PRSRT STD.  
US POSTAGE  
PAID  
ALBANY, NY  
PERMIT NO. 75



**LESTER 鄭永佳**  
**CHANG**  
NYS ASSEMBLYMAN

作為您的州眾議員，我致力於讓我們的學校變得更強大、更安全。我正努力爭取能為學生提供更多成功機會、確保家長知情並參與、以及為我們敬業的教師提供所需資源的計畫。齊心協力，我們可以打造讓每位學生都能蓬勃發展、每位家長在子女教育中都有發言權的教室。

**As your Assemblyman**, I am committed to making our schools stronger and safer. I am fighting for programs that give students more opportunities to succeed, ensure parents are informed and involved and support our dedicated teachers with the resources they need. Together, we can build classrooms where every student can thrive and every parent has a voice in their child's education.





## How I am supporting students:

- ★ Would require the state education commissioner, working with state police and homeland security, to create clear safety and security standards for school grounds (A.2618)
- ★ Seeks to enact Jacobe's Law, requiring schools to notify parents when bullying or harassment occurs (A.945)
- ★ Would establish a program to cover advanced coursework exam fees and expand student access to college credit opportunities (A.246)
- ★ Seeks to create a program for youth apprenticeships and a career-focused diploma (A.2118)
- ★ Would delay class size mandates, add flexibility for specialized programs and ensure parent input in exemption decisions (A.7358)
- ★ Seeks to expand gifted programs in larger New York City schools (K-8), uses grades instead of a single test for admission and lets current students continue into middle school (A.1881)

# 我如何支持學生：

- \* 學校安全標準：要求州教育專員與州警及國土安全部門合作，為校園制定明確的安全與保障標準 (A.2618)。
- \* 傑科比法案 (Jacobe's Law)：擬修法要求學校在發生霸凌或騷擾事件時必須通知家長 (A.945)。
- \* 大學學分與考試：設立計畫以支付進階課程的考試費用，並擴大學生獲得大學學分的機會 (A.246)。
- \* 青年學徒制：擬為青年建立學徒實習計畫和以職業為導向的畢業證書 (A.2118)。
- \* 班級人數靈活性：延遲班級人數強制限制的實施，增加特殊計畫的靈活性，並確保家長在豁免決定中的參與權 (A.7358)。
- \* 擴大資優班 (G&T)：擬在較大的紐約市學校 (K-8) 擴大資優計畫，使用成績而非單一考試作為錄取標準，並允許現有學生直升初中 (A.1881)。



**LESTER CHANG**  
NYS ASSEMBLYMAN

**To contact me about state issues, please visit my District Office at:**  
6904 Fort Hamilton Pkwy., Brooklyn, NY 11228, call me at 718-236-1764,  
or email me at [changl@nyassembly.gov](mailto:changl@nyassembly.gov).

垂詢區號 11228；或致電 718-236-1764，如需就州政府相關事務與我聯繫  
請親訪我的地區辦公室：布碌崙 Fort Hamilton 公園大道 6904 號  
也可電郵至 [changl@nyassembly.gov](mailto:changl@nyassembly.gov) 與我聯絡。